
Bystämma Käloms Byalag, 2022-03-09

Närvarande: Bodil o Gösta, Agneta, Gunnar O, Örjan o Lotta, Sören o Ingegerd, Maria o Stig 
Engström, Erik-Olof, Leif Ö, Inez o Leif, Gun-Britt, Inger Angeria o Stefan Åberg, Bernt Holmberg, Göte
Thoren, Carl-Göran o Gunnel, Anders Lundin. Bernt Tyrebo kom lite senare.

§1 Stämmans öppnande. Bodil hälsar välkommen.

§2 Parentation John Olof Edler på Bränna. Joe blev 74 år. 

§3 Stefan Åberg valdes till Ordförande för stämman.
      Agneta Bylander valdes till Sekreterare.

§4 Dagordningen godkändes av stämman. 

§5 Val av två protokolljusterare, vilka blev Inez Lundberg och Gunnar Olofsson. 

§6 Mötets behöriga utlysning. 
Handlingar och kallelse skickades till alla bymedlemmar via mail. Affischer har satts upp på 
anslagstavlorna i byn. 

§7 Styrelsens verksamhetsberättelse med resultatredovisning, är utskickad till samtliga via mail. 
Vi har i stort goda tillgångar. Då vi är en bygdegårdsförening har vi fått krisstöd för utgifter för fasta 
kostnader. Det noteras att badhuset går minus i år, som förut.  
Verksamhetsberättelsen, samt resultatredovisning godkändes. 

§8 Revisionernas berättelse lästes upp och godkändes.

§9 Styrelsen beviljades av stämman ansvarsfrihet.

§10 Styrelsens förslag till stämman: 
Vårstädning. -Styrelsen kallar. Bymöte 9 juni och 20 oktober, som styrelsen kallar till. 

§11 Val av ordförande för byalaget, avser 2022: Maria Engström. 

§12 Val av Styrelseledamöter: Bernt Tyrebo och Agneta Bylander, valdes på två år. 
Suppleanter: Inez Lundberg och Anna Nilsson, omval på 1 år. 

§13 Val av revisorer: Omval av Göte Thorén och Carl-Göran Palmqvist.
Revisorsuppleant: Karin Ernehed nyval och omval av Sören Ekerbo.

§14 Val av Valberedningen: Kristina Ernehed sammankallande, Inger Angeria och Gösta Persson. 
Obis: Lotta Ernehed 

§15 Övriga frågor: 
Lotta informerade att Trio katastrofa kommer 1 april.
Gunnar har blivit uppringd av Bredbyn o Landöns byalag, som vill få Jämtkraft att bevara Långforsens 
kraftverk som kulturminne. Gunnar meddelar Bredbyn att Kälom vill vara med i den förfrågan. 
Bodil tog upp frågan om vaktmästare på bygdegården, då Stig Engström vill avgå. Vi får fundera på 
ersättare, och ta upp frågan på bymötet i juni. Vaktmästaren har ansvar för bygdegården. T.ex 
värmen. Ersättning blir att man får gå gratis på de evenemang som ordnas. 
Bodil har fått ett mail att det ska byggas en vindkraftspark mot Gysen. Vi har fått en kallelse om man 
vill få mer information. 



 Göte: Vi har fina skidspår runt byn. Vi får ett bidrag på 4000 kr för skidspåren, som vi inte använt 
fullt ut. Carl-Göran o Gösta tänkte nu göra ett spår från ulfsåsvägen, till halfettjänn, ovanför Bergslä, 
för att koppla ihop med Bergs spås. Finns även spår mot sjöarsjön. Från Jobuan mot bölesbuan. Med 
flera. 
Leif undrar om vi kan sätta ett ras-skydd vid nödutgången. Det blir mycket att skotta. Nu när vi inte 
har det, får vi vara noga med att sätta ut varnings-bockar, då vi har evenemang. 
Anders tog upp om flyktingvåg från Ukraina; att vi kan komma att få en fråga från kommunen, om vi 
kan ta emot någon/några flyktingar. 
Bernt Holmberg tog upp att det borde vara vår tur att ha Offerdalssommar. 
Vi avtackar Bodil med en blomma och en present. 

§16 Stämmans avslutande. 

Sekreterare Agneta Bylander

Justerare Ines Lundberg Gunnar Olofsson

Ordförande Maria Engström


